

PRAYERS

Pursuant to Standing 43, on motion of Mr. Hudecki, seconded by Mr. Lewycky, it was resolved,—That this House declare December 21, 1980, as a day of prayer for peace and security for the citizens of Poland.

Pursuant to Standing 43, on motion of Mr. Ittinuar, seconded by Mr. Fulton, it was resolved,—That this House recognizes and supports the continuing contribution that services provided by the Inukshuk project and the Northern Quebec Naalagvik 11, offer to Inuit communities.

STATEMENT BY MADAM SPEAKER

MADAM SPEAKER: Last Friday, through inadvertence, a motion standing in the name of the honourable Member for Hamilton—Wentworth (Mr. Scott), for the introduction of Bill C-622, An Act to establish the Hazardous Products Recall, was introduced. The Bill was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House. All this was reflected in the *Votes and Proceedings* of last Friday but, regrettably, while the document with respect to the motion was prepared, the Bill itself had not been drafted and therefore not ready for introduction.

Standing Order 69 is very clear.

“No bill may be introduced either in blank or in an imperfect shape.”

I now find myself required to direct that the proceedings of last Friday relating to this Bill be declared null and void and that the notice in the name of the honourable Member for Hamilton—Wentworth be carried on the *Order Paper* until the Bill is drafted. The honourable Member will then be able to proceed and to ask for leave to introduce the Bill pursuant to the Standing Order.

Mr. Beatty, from the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments, presented the Sixth Report of the Committee, which is as follows:

(Enabling Clauses No. 1)

2. By Order of Reference dated 20th November 1980 the subject matter of clauses 2, 3 and 17 of the Canada Post Corporation Bill (C-42) was referred to the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments for its consideration. Your Committee has studied these clauses together with the other clauses of the Bill to which they relate. All these clauses are set out in the Appendix to this Report. Your Committee has received evidence from the Postmaster General and his Director of Legal Services, and has entertained submissions from and heard representatives of the Government of Ontario and of the following organizations:

PRIÈRE

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Hudecki, appuyé par M. Lewycky, il est résolu,—Que la Chambre désigne le 21 décembre 1980 comme jour de prière pour la paix et la sécurité à l'intention des citoyens polonais.

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Ittinuar, appuyé par M. Fulton, il est résolu,—Que la Chambre reconnaisse et appuie la contribution soutenue apportée aux collectivités Inuit par les services fournis par le Projet Inukshuk et par Naalagvik 11 dans le Nord québécois.

DÉCLARATION DE MADAME LE PRÉSIDENT

MADAME LE PRÉSIDENT: Vendredi dernier, par inadvertance, une motion inscrite au nom de l'honorable député de Hamilton—Wentworth (M. Scott), relative au dépôt du Bill C-622, Loi établissant le rappel des produits dangereux, a été présentée. Le bill a été lu une première fois, l'impression en a été ordonnée et la deuxième lecture en a été fixée à la prochaine séance de la Chambre. Tout cela figure aux *Procès-verbaux* de vendredi dernier. Malheureusement, bien que le document relatif à la motion était rédigé, le bill lui-même ne l'était pas et par conséquent pas prêt pour le dépôt.

L'article 69 du Règlement est très clair. Le voici:

«Aucun bill ne peut être présenté en blanc ou dans une forme incomplète».

Je me vois maintenant obligée d'ordonner que les délibérations qui ont eu lieu vendredi dernier, relativement à ce bill, soient déclarées nulles et de nul effet et, que l'avis inscrit au nom de l'honorable député de Hamilton—Wentworth paraisse à la rubrique «Dépôt de bills» du *Feuilleton* jusqu'à ce que le bill soit rédigé. L'honorable député pourra alors demander la permission de déposer le bill conformément au Règlement.

M. Beatty, du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires, présente le sixième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

(Disposition habilitante numéro 1)

2. Conformément à l'Ordre de renvoi du 20 novembre 1980, l'objet des articles 2, 3 et 17 du Projet de loi sur la Société canadienne des postes (C-42) a été transmis au Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires pour fins d'examen. Votre Comité a étudié ces articles, ainsi que les autres articles du projet de loi auxquels ils se rapportent. Tous ces articles se retrouvent dans ce rapport en annexe. Votre Comité a reçu les témoignages du ministre des Postes et de son directeur des services juridiques et a en outre reçu les mémoires et entendu les représentants du gouvernement de l'Ontario et des organismes suivants: